
Beata Szydło nie chce wysokiej podwyżki. "Ta
podwyżka idzie za daleko"

Premier Beata Szydło zwróciła się do klubu PiS, by w projekcie zmiany wynagrodzeń
dotyczących najwyższych urzędników państwowych zmniejszono przewidywaną podwyżkę
dla szefa rządu.

Poprosiłam szefową mojej Kancelarii minister Beatę Kempę o zwrócenie się do kierownictwa klubu
PiS w tej sprawie. Chodzi o zmniejszenie proponowanego uposażenie premiera. Ta podwyżka jest w
mojej ocenie za daleko idąca. W projekcie poselskim konieczne są zmiany.

Zmiana odpowiednich wskaźników dotycząca premiera spowodowałaby, że obniżka dotycząca szefa
rządu byłaby o połowę mniejsza niż planowano.

Żyjemy w określonym momencie, Polacy zarabiają tyle, ile zarabiają. I dlatego trzeba znaleźć sposób
na budowanie odpowiednich relacji pomiędzy zarobkami władzy, a zarobkami obywateli —
powiedziała premier Beata Szydło reporterowi portalu wPolityce.pl.

Premier broni jednocześnie zasadności podniesienia wynagrodzeń elity państwowej. (...)
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